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Zápis z jednání osadního výboru Lhota ze dne  7.6.2022
  
předseda:  
Richard Bergmann  
členové: 
Tomáš Oždian  
Petra Špatenková  
Jana Křečková 
Jakub Semerák – omluven 
Pavel Kulda 
Kamil Regner – omluven 
Tomáš Matyska  
Hana Škodová (MD) - omluvena
za Město Červený Kostelec: 
místostarosta Jiří Regner 
 
Předseda osadního výboru (dále jen OV) uvítal všechny přítomné, včetně místostarosty.  
Byly projednávány jednotlivé body ze zápisu z jednání OV ze dne 22.3.2022, který je 
dohledatelný na webu Města Červený Kostelec. 
 
Bylo konstatováno, že veškeré připomínky a podněty ze strany OV k Městu Červený Kostelec 
k realizaci rekonstrukcí či drobných oprav, ať již se týkají komunikací, včetně chodníků a 
přechodů, kanalizace, veřejného osvětlení, úpravy návsi apod., jsou Městem registrovány a 
počítá se s jejich realizací. Některé probíhají ve fázi zjišťování majitelů pozemků a následné 
jednání s nimi, neboť musí příslušné úpravy či rekonstrukce odsouhlasit, u některých akcí 
probíhají přípravné studie a jiné jsou již projektově zpracovávány či projekt je již schválen. 
Týká se to akcí, které jsou uvedeny v zápisu OV ze dne 22.3.2022. 
Některé akce budou realizovány, pokud přijde rozhodnutí o odsouhlasení státní dotace, o které 
již Město požádalo a čeká se na výsledek. 
 
S ohledem na zvyšování se všech nákladů na stavby a rekonstrukce, včetně komunikací, budou, 
dle sdělení místostarosty, opraveny jen ty komunikace, na které budou peníze, tedy nelze nyní 
počítat s opravami všech komunikací, kde by OV rád opravy realizoval dle jeho návrhů. 
Vyberou se ty nejnutnější a snáze realizovatelné akce a postupně se budou, dle finančních 
prostředků, řešit další rekonstrukce či opravy.  
 
Náves u Špeldů – se projektově zpracovává, po již zpracované studii, ke které se vyjádřil i OV. 
Musí se provést současně i finanční rozpočet na tuto akci, aby bylo možné zařadit akci už do 
rozpočtu na rok 2023.  
Komunikace ul. Bratří Čapků – čeká se na předání projektu od projekční kanceláře, která má 
dodat kompletní projekt a následně bude moci být zařazena oprava ulice do rozpočtu na rok 
2023  
Město řeší překopy hlavní silnice ul. Bratří Čapků, které byly způsobeny při rekonstrukcích 
rodinných domů. Překopy by měly být definitivně opraveny (asfalt) do 14 dnů, max. tedy do 
konce června 2022. OV žádá i o konečnou opravu překopů u komunikace Výsluní. Nerovný 
povrch může být příčinou úrazů, poškození vozidel atd. 
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Kanalizace Zemědělská – čeká se na výsledky dotace, kde by se mělo pravděpodobně 
rozhodnout už v červenci 2022.  

Přechod u křižovatky u sv. Jana – narušený povrch (pro nevidomé) se opravovat nebude, dle 
sdělení místostarosty je místo, po posouzení odborníků na místě, bezpečné.  

Parkování kamionů u nádraží ČD – OV doporučuje, s ohledem na nekázeň některých řidičů 
kamionů, kteří zde dlouhodobě a pravidelně parkují (znečišťují okolí, což je v rozporu 
s hygienickými požadavky) osadit zde dopravní značku „zákaz stání“ těchto vozidel. Řidiči 
kamionů mají možnost parkovat na vyčleněných parkovištích v Náchodě s možností provádění 
osobní hygieny (sprchy, toalety). Prostory by mohly být využívány pro parkování osobních 
vozidel (alespoň do doby rekonstrukce okolí nádraží),  je potřeba zaparkovat pro osoby, které 
odjíždějí např. do zaměstnání, škol atd. vlakem. Osobní vozy zde proto nebudou parkovat přes 
noc, tak jako kamióny. 

Uschlé stromy u potoka Olešnice – dle místostarosty budou odstraněny uschlé stromy, které 
ohrožují bezpečnost kolemjdoucích, projíždějících, na pěšině u potoka Olešnice v části mezi ul. 
Zemědělská a městským zahradnictvím.  

Bylo projednáno i uskutečnění tradičního posvícení ve Lhotě. Předseda OV ve spolupráci 
s MKS zašle Městu připravenou žádost o dotace. Byla předjednána i spolupráce 
s dobrovolnými hasiči Lhota, kteří vždy ochotně pomáhají se všemi přípravami a vlastní 
realizací pomohou, dle jejich sdělení, i v tomto roce. Za to jim patří velké poděkování. Současně 
předseda OV požádá místního pana faráře, aby odsloužil mši svatou v kapli sv. Josefa. Již teď 
bude jednáno s kapelou, aby byla zajištěna muzika, vše bude projednáno i s restaurací Malta, 
kde by mělo být tradiční posezení.  
Požádáme o účast na našem posvícení i významného sportovce z Červeného Kostelce, který 
formou rozhovoru bude prezentovat svou činnost. Určitě budeme rádi i za nezbytnou pomoc 
všech dobrovolnic a dobrovolníků, kteří každým rokem připravují občerstvení, výzdobu kaple, 
technické zajištění atd. Bez nich by posvícení nebylo tím pravým posvícením. Požádáme i 
zástupce ZŠ Lhota o kulturní vystoupení žáků školy, byla zmíněna i možnost vystoupení dětí 
z Ukrajiny, které, tím, že jsou ubytovány v domově mládeže ve Lhotě, k lhoťákům už patří.   

Domov mládeže ve Lhotě – počítá se zde s ubytováním žáků Zdravotnické školy, 
pravděpodobně i dál Ukrajinců. Je předpoklad, že by zde byla opětovně provozována kuchyň, 
která by pro ně zajišťovala stravování s možností využít kuchyň i pro stravování cizích 
strávníků. Tuto příležitost určitě rádi využijí i obyvatelé Lhoty. Proto prosíme o případnou 
dostatečně včas uveřejněnou informaci o provozování a podmínkách stravování od září 2022 i 
pro cizí strávníky na webu Města, ve Zpravodaji či v Mobilním Rozhlase.   

Místostarosta předal na OV Lhota oficiální pozvání na sraz Lhot a Lehot České a Slovenské 
republiky, které se v tomto roce uskuteční v Mnichovej Lehotě SK v termínu od 1. -3. 7. 2022. 
Pozvání bylo předáno starostovi SDH Lhota pro zvážení účasti lhoteckých hasičů jako zástupců 
Lhoty na tomto setkání.  

Děkujeme místostarostovi, že umožnil uveřejňování zápisů ze zasedání OV i v aplikaci Mobilní 
Rozhlas. 
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Občané mohou využít pro své připomínky nebo podněty aplikaci Mobilní Rozhlas nebo přes 
webové rozhraní ZmapujTo. Systém se postará o předání podnětu konkrétní samosprávě, tedy 
Městu Červený Kostelec, který je bude řešit.  

Zápisy ze zasedání OV jsou umístěny na vývěskách v ul. Bratří Čapků a u Berků. V elektronické 
podobě na stránkách Města Č. Kostelec ve složce osadní výbory.      

Zapsala Jana Křečková 


